

# KITF 2007

## Kazakhstan International Travel Fair

> Almaty - Motaz Othman

The republics of Central Asia, formerly members of the USSR, try to promote their tourist attractions throughout the world. Their efforts in this field can be observed by their participation in international tourism exhibitions as well as by their organization of tourism exhibitions in their countries. There are more than ten exhibitions in Central Asia.

One of these is the Kazakhstan International Travel Fair held on April 26th – 28th in Almaty, the old capital of the country. ITM magazine was invited to this fair, because of the interest of Central Asian countries in attracting Arab and Muslim tourists.

The main participation came from the provinces of Kazakhstan, which is rich in tourist attractions, cultural and environmental diversity. A total of 450 exhibitors from 33 countries took part. The fair was well attended by professionals and the public. Many conferences and meetings were organized in tandem.

The fair was well organized and every effort was made to ensure its success. The director, Miss Karine Sogomonyan, played a major role in making it a success. ■



Miss Karine Sogomonyan, the exhibition director, hands out rewards  
كارين سوغومونيان، مديرة المعرض، تسلّم الجوائز



Czech Tourism stand  
جناح سياحة التشيك



Views of the venue

منظر عام لمكان المعرض

المعرض على توفير كافة سبل النجاح للمشاركين، وكان لجهود مديرة المعرض الآنسة كارين سوغومونيان الأثر الكبير في إنجاح فعاليات هذا المعرض. وختاماً أعتقد أن كازاخستان، خصوصاً ودول آسيا الوسطى عموماً، بحاجة إلى المزيد من الجهد في الترويج السياحي. ■

المشاركة الرئيسية كانت من أقاليم كازاخستان الزاخرة بالتنوع السياحي والثقافي والبيئي، كما شارك في المعرض كذلك ما يزيد على 33 دولة، و450 شركة سياحية، وقد شهد إقبالاً كبيراً من قبل الزوار التجاريين والمواطنين، كما عقد في المعرض عدد من الندوات واللقاءات. نظم المعرض بشكل ممتاز، وقد حرصت إدارة

هناك أكثر من عشرة معارض سياحية في دول آسيا الوسطى، ومنها معرض كازاخستان الدولي للسفر من (26-28/04/2007) والذي تم تنظيمه في مدينة الماتا وهي العاصمة القديمة لكازاخستان. وقد دعت مجلة السياحة الإسلامية إلى المعرض، نظراً للإهتمام الذي توليه دول آسيا الوسطى بالسائح العربي والمسلم.

معارض

## معرض كازاخستان الدولي للسفر والسياحة

< المآتا - معتر عثمان

تسعى جمهوريات ودول آسيا الوسطى والتي كانت في السابق جزءاً من الإتحاد السوفياتي، لترويج السياحة إلى بلادها في مختلف دول العالم. ويمكن متابعة هذه الجهود من خلال مشاركتها في المعارض السياحية الدولية، وهي كذلك تقوم بتنظيم المعارض السياحية في بلادها.